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Nieuwegein 5 maart 2008. 
 
Deze bestuursvergadering stond vooral in het teken van terugmelding van activiteiten en 
bijeenkomsten waar het bestuur bij aanwezig is geweest in de afgelopen maand, eveneens 
hebben wij de gebruikelijke agendapunten doorgelopen en daar waar nodig een besluit over 
genomen.  

- De werkgroep Modernisering Competities (een belangrijke aanbeveling uit het rapport 
Berenschot) is bij elkaar geweest en hebben heel nuttige ideeën uitgewisseld die de 
moeite waard zijn om uitgewerkt te worden. Het gezelschap bestond uit actieve bowlers 
en mensen die bereid zijn mee te denken over het thema modernisering van de 
competitie. Het bestuur verwacht in de aprilvergadering een 1

e
 concept voor een voorstel 

te kunnen bespreken, dat ter verdere bespreking zal worden aangeboden aan de 
Bondsvergadering in juni en vertegenwoordigers van de sporters. Eventuele 
besluitvorming is aan de orde in de Bondsvergadering in november 2008 

- In het kader van verenigingsondersteuning is op 21 februari de eerste bijeenkomst in 
Spier (enkele kilometers van Assen gelegen) gehouden, 5 verenigingen waren daar 
vertegenwoordigd. Wij hebben hier in alle openheid met de mensen van gedachten 
kunnen wisselen over hun ervaringen, ideeën en opvattingen om de lijn ‘vooruit kijken’ 
vorm te geven met als doel de NBF een sprekende en goed lopende organisatie te 
maken voor de bowlers in Nederland. 

- Leen van der List en Harbert van der Wal(hoofdcoach) zijn op 23 februari op uitnodiging 
van de regio Noord Holland aanwezig geweest bij de jeugdtraining in verband met de 
presentatie van de nieuwe trainers en de vernieuwde trainingsmethode.  

- Op 2 april zal het samenwerkingsconvenant door de NFTU (Toer Fiets Unie), NOB 
(Onderwatersportbond) en NBF worden ondertekend in aanwezigheid van Mevrouw Erica 
Terpstra, voorzitter NOC/NSF. Deze vorm van samenwerking tussen ‘kleine’ 
bonden/federaties wordt momenteel gebruikt als ‘best practice’ door NOC/NSF in haar 
voorlichtende activiteiten. 

- De wedstrijdkalender 2008 -2009 volgens de nieuwe aanmeldingsprocedure tot stand 
gekomen is af. Dat proces is op één enkele uitzondering na zonder enig probleem 
verlopen. Wij hebben kennis genomen van de nieuwe werkwijze en vastgesteld dat dit 
per saldo heel veel (vrije) tijd oplevert en organisatoren en bestuurders in totaal geen 
duizenden kilometers meer hoeven te rijden om de kalendermeeting bij te wonen, want 
deze is vervallen. 

- Wij hebben een verzoek ontvangen van bowling vereniging Goes met het oog op het 
organiseren van de finale stedenontmoeting 50+ in 2009. Besloten is de resultaten van 
de tijdens het event gehouden enquête af te wachten. De verwachting is dat wij in onze 
bestuursvergadering van april tot een goed afgewogen besluit kunnen komen.  

- Wij hebben van de Bowlingvereniging Deventer een uitnodiging ontvangen in verband 
met de viering op 24 mei 2008 van haar 35 jarig bestaan.  

- Wij hebben kennis genomen van de initiatiefgroep ‘Ouders en kids’ van de Nederlandse 
Jeugdselectie die erin is geslaagd voldoende geld te vergaren om de jeugdselectie uit te 
zenden naar de EK in Helsinki. Een mega- klus waar bowlend Nederland trots op mag 
zijn is geklaard en het bestuur wenst haar complimenten over te brengen aan de 
initiatiefnemers.  

- Het overzicht van de baankeuringen door het NBI dd. 20 februari 2008 is besproken. 
Daar waar nodig zullen gerichte acties worden ondernomen.  

                    
Namens het bestuur, 
 
Paul Vasseur. 
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